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1. Mieszkancy Michelina s4 zaniepokojeni ich zdaniem zbyt duz4 wycink4 drzew po
obu stronach ul. Jana Pawla II przy wjeiLdzie do osiedla.Czy pod budowg pasa
drogowego, jezdnojezdniowego potrzeba bylo wycinad tak duzy obszar lasu?
Proszg o szczeg&owe wyjainienia w tej sprawie.

2. Ponownie w imieniu mieszkaric6w Michelina z ulic Cienistej, Cisowej i
Zbie2nej, proszg o uwzglgdnienie ich postulat6w, wnoszonych do planowanych
zmi an w Mi ej scowym Planie Zagospodarowani a Przestrzennego dotyczqcych
glownie rozbudowy ulicy Cienistej na odcinku od ul. Jana Pawla Il do ul.
Brzezinowej. W pelni podzielam zdanie zawarrte przezpani4 Izabelg Jablonskq
zawarte w pi*mie z dnia I rnarca 2021r. skierowanego do radnych RM
Wloclawek. Podobnie jak okoliczni mieszkaicy uwaiarn, irc ulica Cienista nie
jest traktem strategicznym dla potrzeb miasta, dlatego plany jej poszerzania z 6
m do l0 m s4 niecelowe i naruszajqdobro wla$cicieli nieruchomo$ci obnizaj4c
ich wartodc itp. Dlatego jeszcze raz proszg o refleksjg i zaniechanie pl*o*uniu
niekor4ystnych zmian dla okol icanych m i eszkanc6w.

3. w ubiegtym roku apelowalem o uzupelnienie ubytkow, szczeg6lnie w
p6lnocnej jezdni ulicy Wroniej. Dzi$ koszty naprawy tej i innlch ulic miasta
po mtjaj4cej zimie bgdq maczrie wigksze. Przecie|od lat wiadomo, 2e w
przypadku dyarch r6micy temperatur male pgknigcia i ubytki w jezdni
zamieniaj4 sig w duie wyboje, co dla kiero*c6w pojazddw jest nie do
przyjEcia.
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Proszg o likwidacjg wyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej, najwigcej ich
wystppuje na odcinku od ulicy Koscielnej do ulicy szkolnej. 
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w.n9t:p o uzupelnienie glgbokich ubytk6w w jezini ulicy Mielgciriskiej na
odcinku od ul. Jana pawla II do ulicy Wilgi.
P1os.zq.o naprawg zapadlei srudzienki telekomun i kacyj nej usadowi onej w
chodniku naprzeciwko parkingu starostwa powiatowego przy ul. Zwiqzk6w

wodowych stanowigcych z_awo*enie dla oi
liedawno poszerzono p
ubinowej do ul. wilgi. postawiono znaki ograniczaj4ce tonai poruszaj4cych

sig pojazd6w do 3,5 tony. Jednak mieszkancy znajduiqcych sig L* wspolnot
uFq_"ja: 2e natym odcinku nadar przemiesicz.ej;sig cigzkie pojazdy
,,saniko" i wPK, powodujqce uszkodzenia ogrodzerl posesji i gruntowel drogi.
froszg o wyegzekwowanie przezstosowne rl*zuy przepisow Jruchu
drogowym w tym rejonie.



8. ProszE o informacjg jaki jest stan przygotowania projektu budowy
nawierzchni drogi krajowej o numerze 67 nazaparze wloclawskiej. Czy jest
juL pozwolenie $rodowiskowe i proszq o kopig wniosku, ktory w tej sprawie
zostal zlohony.
9. Proszg o informacj g, c4 Miasto Wloclawe( jako organ prowadz4cy
zmniejszylo nab6r do szkol zawodowych pocz4wszy od roku szkolnego
202112022. Z analiz rynku pracy wynika, 2e jest zapotrzebowanie
pracodawc6w na adept6w szkdl zawodowych w naszym miericie i powiecie
wloclawskim.
l0.ProszE o informacjE, ile na media reklamujqce Miasto i jego agendy

wydatkowano Srodk6w w poszczeg6lnych latach 2018, 2019,2020. Proszg

o wyszczegolnienie rodzaju publikacji, kwotE wydatkowania, oraz nazwg
firmy reklamuj4cej. Powyzsze dane proszg przedstawii w rozbiciu na Urz4d
Miasta, oraz jednostkach podlegtych miastu, w tym spolek miejskich.

Z powazaniem
Ianusz Dgbcqyiski


